
Protokół Nr XI/19
z sesji Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się 

25 września 2019 roku

Początek sesji: godz.9.00.
1. Sprawy regulaminowe.
(Czas nagrania: 0:02:55-0:08:39.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła 11. w kadencji sesję Rady Miejskiej
w Słupsku.  Przywitała  przybyłych radnych,  a  w imieniu Wysokiej  Rady przywitała  Prezydenta
Miasta   Krystynę  Danilecką-Wojewódzką,  Zastępców  Prezydenta  Martę  Makuch  i  Marka
Golińskiego,  Sekretarza  Miasta  Łukasza  Kobusa  oraz Skarbnika  Miasta  Annę Gajdę-Szewczuk.
Ponadto  przywitała  zaproszonych  gości:  Z-cę  Komendanta  Miejskiego  Policji  Tomasza
Majkowskiego, Rektora Wyższej Szkoły Inżynierii Gospodarki Stanisława Szyszkę oraz młodszą
inspektor Dorotę Przypolską – Zastępcę Komendanta Szkoły Policji w Słupsku.
(Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  1  do  niniejszego  protokołu.  Lista  obecności
pracowników samorządowych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  Lista obecności
zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.)
Następnie,  radni  –  poproszeni  przez  Przewodniczącą  Rady  Miejskiej  -   potwierdzili  obecności
poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że w sesji uczestniczy taka liczba
radnych, która umożliwia podejmowanie prawomocnych decyzji oraz poinformowała, że funkcję
sekretarza obrad  będzie pełnić radny Kamil Bierka.
W dalszej części posiedzenia, Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała,
że do przyjęcia przez Radę jest treść protokołu nr 10 z sesji, która odbyła się 19 sierpnia tego roku
oraz przypomniała, że protokół ten został radnym udostępniony w dniu 30 sierpnia 2019 r.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła,  że do wymienionego protokołu
nie  wniesiono  zastrzeżeń,  uwag  ani  poprawek   i  w  związku  z tym,  zgodnie  z  §  33.  ust.  6
Regulaminu pracy Rady Miejskiej w Słupsku, protokół ten uważa się za przyjęty.
Ponadto przypomniała, że zawiadomienie  o terminie sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami
radni otrzymali 18 września 2019 r.
(Zawiadomienie  radnych  stanowi  załącznik  nr  4  do  niniejszego  protokołu.  Informacja  o  sesji
przekazana  Prezydentowi  Miasta  Słupska  stanowi  załącznik  nr  6  do  niniejszego  protokołu.
Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.)
Poinformowała  również,  że  w  dniu  20  września  2019  r.   Komisja  Rewizyjna  Rady  Miejskiej
w Słupsku zwróciła  się   do Rady Miejskiej  o  uzupełnienie  porządku obrad  o punkt  dotyczący
przyjęcia protokołu z przeprowadzonej kontroli realizacji umowy na wywóz i zagospodarowanie
odpadów  komunalnych  w  2017  roku  oraz  punkt  dotyczący  przyjęcia  sprawozdania  Komisji
z działalności  za grudzień 2018 r. i I półrocze 2019 roku. Przewodnicząca Rady przypomniała,
że w tym samym dniu treść obu dokumentów została radnym udostępniona do zapoznania się.
Następnie zapytała, czy ktoś  chciałby jeszcze zgłosić wniosek w sprawie porządku obrad.  
Innych wniosków nie zgłoszono.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poddała  pod  głosowanie  wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu „9a”o treści „Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej
Rady  Miejskiej  w  Słupsku  z  przeprowadzonej  kontroli  realizacji  umowy  na  wywóz
i zagospodarowanie odpadów komunalnych w 2017 roku.”

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
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Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński,
Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Anna Mrowińska
(Na  prośbę  Przewodniczącej  Rady Miejskiej  odnotowano  w systemie  do  głosowania,  że  radny
Kamil Bierka jest „za”.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania  uwzględniła wniosek Komisji Rewizyjnej  i uzupełniła porządek obrad.

Następnie,  Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała pod głosowanie wniosek
o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  punktu  „9b”  o  treści  „Przyjęcie  sprawozdania  Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku z działalności  za grudzień 2018 r. i I półrocze 2019 roku.”

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
(Na prośbę radnej Anny Mrowińskiej odnotowano w systemie do głosowania, że radna jest „za”.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania uwzględniła wniosek Komisji Rewizyjnej  i uzupełniła porządek obrad.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdzam, że Rada Miejska w Słupsku
obradować będzie zgodnie porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu z uwzględnieniem
przegłosowanych zmian. 

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Przedstawienie przez Prezydenta Miasta Słupska informacji  o przebiegu wykonania budżetu
Miasta Słupska za pierwsze półrocze 2019 roku.

3. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej  w  Słupsku
podjętych  na  sesjach  24  kwietnia,  29  maja  oraz  26  czerwca  2019  r.  (wg  stanu  na  dzień
10 września 2019 r.).

4. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska z  niezrealizowanych  uchwał   Rady  Miejskiej
w Słupsku podjętych w latach 1999 – 2018 (wg stanu na dzień 6 września 2019 r.).

5. Podjęcie uchwał:

1) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 11/14);
2) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 11/15);

3) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 11/16);
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4) w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/75/11 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 27 kwietnia
2011 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych (druk nr 11/17);

5) w sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  Miasta  Słupska  na  lata  2019-2033
(druk nr 11/24);

6) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiących własność
Miasta Słupska (druk nr 11/9);

7) w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych drzew - alei brzóz bro-
dawkowatych będących pomnikiem przyrody (druk nr 11/4);

8) w sprawie przyznania w 2019 roku dotacji celowych na prace konserwatorskie, restaurator-
skie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych
na obszarze Miasta Słupska (druk nr 11/13);

9) w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/120/15 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 24 czerwca
2015  roku  w  sprawie  powołania  Słupskiej  Rady  Seniorów  i  nadania  jej  statutu
(druk nr 11/5);

10) w sprawie  wystąpienia  do  Ministra  Spraw  Wewnętrznych  i  Administracji  z  wnioskiem
o zniesienie urzędowej nazwy Ryczewo jako części miasta Słupska (druk nr 11/1);

11) w sprawie zmiany nazwy ulicy Stefana Żółkiewskiego w Słupsku (druk nr 11/2);
12) w sprawie nadania nazwy ulicy w Słupsku (druk nr 11/3);

13) w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłat  adiacenckich na terenie miasta
Słupska  (druk nr 11/6);

14) w sprawie zmiany uchwały nr VIII/124/2019 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 29 maja
2019 r. w sprawie zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć
nauczycieli,  zasad udzielania i  rozmiaru obniżek,  zasad przyznawania zwolnień od obo-
wiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć oraz określenia ty-
godniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli (druk nr 11/8);

15) w sprawie zmiany uchwały nr VII/100/19 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 24 kwietnia
2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych
przez Miasto Słupsk oraz określenia granic ich obwodów (druk nr 11/10);

16) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień ze Stowarzyszeniem Siódemka ul. Ki-
lińskiego 38 w Słupsku w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycz-
nych (druk nr 11/11);

17) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień ze Społecznym Towarzystwem Oświa-
towym Samodzielne Koło Terenowe Nr 68 ul. Banacha 10 w Słupsku w sprawie zasad pro-
wadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych (druk nr 11/12);

18) w sprawie zmiany uchwały Nr LIX/795/18 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 24 październi-
ka  2018  r.  w  sprawie  ustalenia  Regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych
w przedszkolach, szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto Słupsk
(druk nr 11/18).

6. Wybory  ławników  do  orzekania  w  Sądzie  Rejonowym  w  Słupsku  oraz   Sądzie  Pracy
i  Ubezpieczeń  Społecznych  Sądu  Okręgowego  w  Słupsku   na  kadencję  2020-2023  (druk
nr 11/19, druk nr 11/20).

7. Rozpatrzenie skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska. (druk nr 11/21).

8. Rozpatrzenie  petycji  dotyczącej  wprowadzenia  Polityki  Zarządzania  Konfliktem  Interesów
(druk nr 11/22).

9. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. (druk nr 11/23).

9a. Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku z przeprowadzonej kontroli
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realizacji umowy na wywóz i zagospodarowanie odpadów komunalnych w 2017 roku.

9b.  Przyjęcie  sprawozdania  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  z  działalności
za grudzień 2018 r. i I półrocze 2019 roku.

10. Interpelacje i zapytania radnych.

11. Sprawy bieżące.

Ad  pkt.  2.  Przedstawienie  przez  Prezydenta  Miasta  Słupska  informacji  o  przebiegu
wykonania budżetu Miasta Słupska za pierwsze półrocze 2019 roku.

(Czas nagrania: 0:08:42-0:10:29.)
(Ww. informacja stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z art. 266 ustawy
z  dnia  27  sierpnia  2009  r.  o  finansach  publicznych  Prezydent  Miasta  przedłożył  Radzie
w ustawowym terminie informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Słupska za pierwsze
półrocze  2019  r.  zawierającą  zestawienie  dochodów  i  wydatków  Miasta  Słupska,  informację
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć,
o których mowa w art. 226 ust. 3 ustawy o finansach publicznych   oraz informację o przebiegu
wykonania  planu  finansowego  samorządowych  instytucji  kultury  z  uwzględnieniem  stanu
należności i zobowiązań, w tym wymagalnych za I półrocze roku budżetowego.
Przewodnicząca Rady przypomniała, że radni otrzymali ww. dokument do zapoznana się 3 września
2019 r. Ponadto, poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Gdańsku wydała pozytywną
opinię nt. informacji. Radni otrzymali opinię do zapoznania się w dniu sesją.
(Uchwała Nr 156/p213/B//I/19 z dnia 24 września 2019 r. stanowi załącznik nr 9 do niniejszego
protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  poinformowała,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Komisja  Spraw
Społecznych oraz Komisja Finansów przyjęły ww. informację  do wiadomości.
(Opinie Komisji stanowią załączniki od nr 10 do nr 12 do niniejszego protokołu.)

Następnie, Przewodnicząca Rady zapytała, czy Skarbnik Miasta lub ktoś inny chciałaby zabrać głos
w sprawie przedłożonej informacji.
W  związku  z  brakiem  zgłoszeń,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska
stwierdziła,  że  Prezydent  Miasta   przedstawił   Radzie  Miejskiej  informację   o  przebiegu
wykonania budżetu Miasta Słupska za pierwsze półrocze 2019 roku.

ad  pkt  3.  Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej
w Słupsku podjętych na sesjach 24 kwietnia,  29 maja oraz 26 czerwca 2019 r.
(wg stanu na dzień 10 września 2019 r.).

(Czas nagrania: 0:10:32-0:11:5.3)
(Ww. sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przypomniała, że  wymienione sprawozdanie
przekazała radnym do zapoznania się 17 września 2019 r., a następnie zapytała,  czy ktoś z radnych
chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego dokumentu?
W  związku  z  brakiem  zgłoszeń,  zgodnie  z  §  29  ustęp  3  Regulaminu  pracy  Rady  Miejskiej
w Słupsku, poddała  przyjęcie sprawozdania pod głosowanie.

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
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ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona
Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Lewenstam

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
jednogłośnie   przyjęła  sprawozdanie  Prezydenta Miasta  Słupska z  realizacji  uchwał  Rady
Miejskiej  w Słupsku podjętych na sesjach 24 kwietnia,  29 maja  oraz 26 czerwca 2019 r.
(wg stanu na dzień 10 września 2019 r.).

ad  pkt  4.  Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  niezrealizowanych  uchwał   Rady
Miejskiej   w  Słupsku  podjętych  w  latach  1999  –  2018  (wg  stanu  na  dzień
6 września 2019 r.).

(Czas nagrania: 0:11:56-0:13:31.)
(Ww. sprawozdanie stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  ww. sprawozdanie
przekazała radnym do zapoznania się 18 września 2019 r., a następnie zapytała, czy ktoś chciałby
zabrać głos w sprawie przedstawionego sprawozdania.
W  związku  z  brakiem  zgłoszeń,  zgodnie  z  §  29  ustęp  3  Regulaminu  pracy  Rady  Miejskiej
w Słupsku,  poddała sprawozdanie pod głosowanie.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Bożena  Hołowienko,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński,
Renata Stec, Jacek Szaran, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tadeusz Bobrowski, Paweł Szewczyk, Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Lewenstam

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
przyjęła  sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  niezrealizowanych  uchwał   Rady
Miejskiej   w  Słupsku  podjętych  w  latach  1999  –  2018  (wg  stanu  na  dzień   6  września
2019 r.).

ad pkt 5. Podjęcie uchwał:
1) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 11/14);
(Czas nagrania: 0:13:33-0:47:25.)
(Projekt ww. uchwały przekazany pismem z 13 września 2019 r.,  znak: BM-RPB.IV.0006.9.2019
stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.)
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 13 września 2019 r. Ponadto, poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej,
Komisja  Spraw  Społecznych,  Komisja  Edukacji  oraz  Komisja  Finansów  zaopiniowały  projekt
pozytywnie.
(Opinie ww. Komisji stanowią załączniki od nr 16 do nr 19 do niniejszego protokołu.)
Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk wniosła  autopoprawkę  do  podstawy  prawnej
projektu  uchwały  w  zakresie  numerów  pozycji  z  Dziennika  Ustaw,  w  związku  z  aktualizacją
ustawy o  samorządzie  gminnym,  ustawy o  samorządzie  powiatowym oraz  ustawy o  finansach
publicznych oraz   przedstawiła projekt uchwały.
Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję w sprawie projektu uchwały.
W dyskusji udział wzięli radni: Bogusław Dobkowski, Paweł Szewczyk, Renata Stec, Jan Lange,
Kamil Bierka, Anna Rożek, Tadeusz Bobrowski. 
Odpowiedzi udzieliły: Skarbnik Miasta Słupsk Anna Gajda-Szewczuk, Prezydent Miasta Słupska
Krystyna  Danilecka-Wojewódzka,  Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony
Środowiska Katarzyna Guzewska. 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska,  po  zamknięciu  dyskusji,  poddała  projekt
uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie.

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian  w budżecie  Miasta
Słupska na 2019 rok.
(Uchwała Nr XI/172/19 stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.)

2) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 11/15);
(Czas nagrania: 0:47:25-0:49:27.)
(Ww. projekt uchwały przekazany pismem z 13 września 2019 r., znak: BM-RPB.IV.0006.10.2019
stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 13 września 2019 r. oraz o tym, że Komisja Spraw Społecznych, Komisja Edukacji
oraz Komisja Finansów zaopiniowały  projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki od nr 22 do nr 24.)

Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk wniosła  autopoprawkę  do  podstawy  prawnej
projektu  uchwały  w  zakresie  numerów  pozycji  z  Dziennika  Ustaw,  w  związku  z  aktualizacją
ustawy o  samorządzie  gminnym,  ustawy o  samorządzie  powiatowym oraz  ustawy o  finansach
publicznych oraz przedstawiła projekt uchwały.
Przewodnicząca zapytała radnych, czy chcieliby zabrać głos w sprawie ww. dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod
głosowanie.
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ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
(Na  prośbę  Przewodniczącej  Rady  Miejskiej  odnotowano w systemie  do  głosowanie  głos  „za”
radnej Anna Mrowińskiej.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian  w budżecie  Miasta
Słupska na 2019 rok.
(Uchwałą Nr XI/172/19 stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.)

3) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 11/16);
(Czas nagrania: 0:49:30-1:51:40 i 2:15:48-2:22:20.)
(Ww. projekt uchwały przekazany pismem z 13.09.2019 r., znak: BM-RPB.IV.0006.11.2019 stanowi
załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu  13 września  2019 r.  Poinformowała  również,  że  Komisja  Komisja  Gospodarki
Komunalnej oraz Komisja Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie ww. Komisji stanowią załączniki nr 27 i 28 do niniejszego protokołu.)

Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk wniosła  autopoprawkę  do  podstawy  prawnej
projektu  uchwały  w  zakresie  numerów  pozycji  z  Dziennika  Ustaw,  w  związku  z  aktualizacją
ustawy o  samorządzie  gminnym,  ustawy o  samorządzie  powiatowym oraz  ustawy o  finansach
publicznych oraz przedstawiła projekt uchwały.

Następnie, Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w sprawie projektu uchwały.
W dyskusji  udział  wzięli  radni:  Bogusław Dobkowski,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Tadeusz
Bobrowski, Anna Mrowińska, Wojciech Gajewski, Beata Chrzanowska, Anna Rożek, Jan Lange.
Odpowiedzi  udzielili:  Z-ca Prezydenta Miasta  Marek Goliński,  Dyrektor  Wydziału  Zarządzania
Nieruchomościami Agnieszka Zwierz, Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka,
Dyrektor Zarządu Infrastruktury Miejskiej Jarosław Borecki. 
W trackie dyskusji radny Bogusław Dobkowski wystąpił z wnioskami o:
1.  sfinansowanie  „Budowy  ulicy  Chełmońskiego  w  Słupsku”  ze  środków  pochodzących
z oszczędności poprzetargowych związanych z „Budową ulicy Legionów Polskich i Zaborowskiej
w  Słupsku”,  a  nie  jak  zaproponowano  w  projekcie  uchwały  ze  środków  przeznaczonych
na „Przebudowę ulicy Zygmunta Augusta w Słupsku”;
2. pozostawienie kwoty 50.000 zł na zadaniu „Zarządzanie wodami opadowymi na terenie zlewni
rzeki Słupi” i realizację zadania w 2019 r.
Radny Tadeusz Bobrowski wystąpił z wnioskiem o 20 minut przerwy po zakończeniu dyskusji. 
Do wniosku radnego Bobrowskiego przychylił się radny Jan Lange.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska, po zamknięciu dyskusji,  ogłosiła 20 minut
przerwy w obradach.
Przerwa w obradach: godz. 10.47 do godz. 11.11.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła obrady po przerwie i stwierdziła
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konieczność przegłosowania wniosków zgłoszonych przez radnego Bogusława Dobkowskiego.
Radny Bogusław Dobkowski przypomniał treść zgłoszonych przed przerwą wniosków.

Przed  przystąpieniem  do  głosowania,  wypowiedziała  się  Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna
Danilecka-Wojewódzka,  która  odnosząc  się  do  pierwszego  wniosku  radnego  Dobkowskiego
poinformowała, że jego uwzględnienie spowoduje zwiększenie deficytu o 500.000 zł i spowoduje
problem  ze  wskaźnikiem.  Prezydent  Miasta  zwróciła  się  do  radnych  o  przyjęcie  montażu
zaproponowanego  w  uchwale.  Natomiast,  co  do  drugiego  wniosku  radnego  Dobkowskiego,
dotyczącego  pozostawienia  w  procedowanym  projekcie  uchwały  kwoty  50.000  zł  na  zadaniu
„Zarządzanie  wodami  opadowymi  na  terenie  zlewni  rzeki  Słupi”,  zgłosiła  autopoprawkę
uwzględniającą wniosek radnego.
Na  prośbę  Przewodniczącej  Rady  Miejskiej  –  radny  Bogusław  Dobkowski  potwierdził
podtrzymanie pierwszego wniosku.
Na  prośbę  Prezydent  Miasta,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  udzieliła  głosu  Skarbnik  Miasta
Słupska Annie Gajdzie-Szewczuk. 
Skarbnik Miasta wyjaśniła, że w przypadku wprowadzanego zadnia na kwotę 800.000 zł i pokrycia
finansowego  na 750.000 zł - automatycznie wzrośnie deficyt o 50.000 zł wymagający pokrycia
wolnymi środkami. Poinformowała również, że zmieni to wynik budżetu.

Następnie,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  z  dwóch
zgłoszonych przez radnego Dobkowskiego wniosków pozostał jeden.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  poddała  pod  głosowanie  wniosek  dot.
„Budowy  ulicy  Chełmońskiego  w  Słupsku”   z  oszczędności  poprzetargowych   na  inwestycji
„Budowa ulicy Legionów Polskich i Zaborowskiej w Słupsku”.

ZA: 8, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Jan Lange, Anna Rożek, Renata Stec,
Paweł Szewczyk, Aldona Żurawska
PRZECIW (10)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski,
Ryszard  Kruk,  Anna  Mrowińska,  Paweł  Skowroński,  Jacek  Szaran,  Adam  Treder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Piotr  Skowroński,
Artur Wiszniewski

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
nie uwzględniła wniosku.

Następnie, poddała pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką, o której powiedziała Skarbnik
Miasta na samym początku ww. punktu.

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, 
Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna 
Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

8



PRZECIW (1)
Paweł Szewczyk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Bogusław Dobkowski, Anna Rożek, Renata Stec, Jacek Szaran
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Lewenstam
(Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  radny  Wojciech  Lewenstam  zrezygnował
z oddania głosu w sprawie projektu uchwały.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania,   większością  głosów podjęła  uchwałę  w sprawie  zmian w budżecie
Miasta Słupska na 2019 rok.
(Zapis dyskusji dot. podjęcia ww. uchwały (po przerwie) stanowi załącznik nr 28a do niniejszego
protokołu. Uchwała Nr XI/173/19 stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.)

4)  podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały  Nr VIII/75/11 Rady Miejskiej  w Słupsku
z dnia 27 kwietnia 2011 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych (druk nr 11/17);

(Czas nagrania: 2:22:19 – 3:23:17)
(Projekt uchwały przekazany pismem  13 września 2019 r., znak: BM-RRB.VI.0006.2.2019 stanowi
załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 13 września 2019 r.
Ponadto poinformowała, że Komisja  Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.)

Następnie  głos  zabrała  Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk,  która  w  pierwszej
kolejności  wniosła  autopoprawkę  w zakresie  oznaczenia pozycji  Dziennika  Ustaw,  w związku
z  ogłoszeniem  najnowszych  zmian  ustawy  o  samorządzie  gminnym,  ustawy  o  finansach
publicznych oraz ustawy o obligacjach, a następnie przedstawiła projekt chwały.
W  dalszej  części  posiedzenia  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  otworzyła
dyskusję.

W  dyskusji  udział  wzięli  radni:  Adam  Treder,  Tadeusz  Bobrowski,  Anna  Mrowińska,  Beata
Chrzanowska,  Jan  Lange,  Bogusław  Dobkowski,  Paweł  Szewczyk,  Wojciech  Gajewski,  Artur
Wiszniewski.
Odpowiedzi  udzieliły:  Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka,  Skarbnik
Miasta Anna Gajda-Szewczuk. 
Podczas dyskusji:
Radna  Anna  Mrowińska zgłosiła  wniosek  do  Skarbnika  Miasta  Słupska  o  przedstawienie
w  uzasadnieniu  projektu  uchwały  konkretnych  wyjaśnień  na  co  miałby  być  przeznaczony
„zrolowany” kredyt.
Radny Jan Lange w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej, z uwagi na brak informacji
o wysokości środków jaka została wykorzystana z 40.000.000,00 zł, a jaka została już spłacona, ile
razy i  w jakiej  wysokości  wzrosła  kwota  obsługi  długu,  a  także  w związku z brakiem wiedzy
na temat planowanych  do realizacji w 2020 roku inwestycji finansowanych z obligacji, wystąpił
z wnioskiem do Prezydenta Miasta Słupska o wycofanie projektu uchwały spod obrad Rady i jego
ponowne przedłożenie za miesiąc,  po przedstawieniu ww. informacji. 
Radny  Bogusław  Dobkowski zwrócił  uwagę  na  brak  danych  jaka  jest  już  dziś  potrzeba
finansowania inwestycji, jaka będzie przewidywana realizacja inwestycji na koniec roku oraz jakie
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mniej więcej są przewidziane do realizacji inwestycje w roku przyszłym.
Radny Paweł Szewczyk zwrócił się do Skarbnika Miasta oraz Prezydenta Miasta  z wnioskiem,
aby informacja, o którą prosił radny Jan Lange została przekazana na piśmie.
Radny  Tadeusz  Bobrowski zwrócił  się  z  prośbą  do  Skarbnika  Miasta  i  Prezydenta  Miasta
o wykonanie zestawienia, obejmującego 4 lata wstecz, bo tyle trwa kadencja rządu – jak dochody
budżetu Miasta Słupska zwiększały się rok do roku z powodu dochodu z PIT i CIT, w zderzeniu
z  ubytkiem środków związanym z  ulgą  w PIT,  co   da  podstawę  do  spokojnej,  merytorycznej
rozmowy, czy faktycznie samorząd stracił, czy samorząd nie stracił.  
Radny Adam Treder w nawiązaniu do swoich wystąpień na poprzedniej sesji Rady oraz Komisji
Finansów,  zwrócił  się  z  prośbą,  aby  w  przyszłości,  jak  będą  przedstawiane  projekty  uchwał
w sprawie zmian w budżecie, przekazywano radnym pełne informacje właśnie odnośnie kosztów,
co się z czym wiąże, jaki koszt, jaki jest cel, żeby te uzasadnienia były pełniejsze i dzięki temu
uniknie się być może dyskusji na ten temat.
Radny Wojciech Gajewski zwrócił się do Skarbnik Miasta z prośbą o przedstawienie jakie są skutki
wprowadzenia  rozwiązań,  które  zostały  wprowadzone,  jeżeli  chodzi  o  „oświatę”,  o  podwyżkę
wynagrodzeń i kwestie wychowawstwa dla nauczycieli i w jakim zakresie procentowo zostały nam
te środki oddane w subwencji. 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska zaproponowała  powrócić  do  ww.  tematu
w podpunkcie 18.

Po  zakończeniu  dyskusji,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  poddała  pod
głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką, o którą zgłosiła Skarbnik Miasta.
Ponadto  przypomniała,  że  uchwały  dotyczące  zobowiązań  finansowych  zapadają  bezwzględną
większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady – zgodnie z art. 58
ust. 2. ustawy o samorządzie gminnym.

ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Artur  Wiszniewski,  Aldona  Żurawska
PRZECIW (10)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Jan Lange, Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Adam Treder
(Na  prośbę  Przewodniczącej  Rady  Miejskiej  Beaty  Chrzanowskiej  odnotowano  w  systemie
do głosowania głos „przeciw”  radnej Anny Mrowińska.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania nie podjęła uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/75/11 Rady
Miejskiej w Słupsku z dnia 27 kwietnia 2011 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych.

5)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  Miasta  Słupska
na lata 2019-2033 (druk nr 11/24);

(Czas nagrania: 3:23:17 – 3:25:11)
(Pismo  przekazujące  projekt  uchwały  z  13  września  2019  r.,  znak:  BM-RPB.IV.0006.12.2019
stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk. 
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Następnie,  Przewodnicząca  Rady Miejskiej  poinformowała,  że  Komisja  Finansów zaopiniowała
projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.)
Ponadto zapytała, czy ktoś z  radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.

W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji poddała projekt uchwały pod głosowanie.

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (13)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Bożena  Hołowienko,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Paweł
Skowroński, Piotr Skowroński, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Anna Mrowińska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Renata
Stec, Jacek Szaran, Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Paweł Szewczyk

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania większością głosów podjęła uchwałę  w sprawie   zmiany wieloletniej
prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2019-2033.
(Uchwała Nr XI/174/19 stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.)

6)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  darowizny  nieruchomości
stanowiących własność Miasta Słupska (druk nr 11/9);

(Czas nagrania: 3:25:14-3:32:59)
(Pismo przekazujące projekt uchwały z 10 września 2019 r., znak: ZN-ZM-V.6820.2.2019 stanowi
załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że projekt uchwały przekazała radnym w dniu 12
września 2019 r.
Projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  przedstawiła  Dyrektor  Wydziału  Zarządzania
Nieruchomościami Agnieszka Zwierz.
Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej
zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.)
Ponadto zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie ww. dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (18)
Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech  Gajewski,  Bożena
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam,
Anna  Mrowińska,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr
Skowroński, Renata Stec, Adam Treder, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
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Kazimierz Czyż
BRAK GŁOSU (3)
Kamil Bierka, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania  podjęła uchwałę   w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny
nieruchomości stanowiących własność Miasta Słupska.
(Uchwała Nr XI/175/19 stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.)
Następnie,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  udzieliła  głosu  Z-cy  Komendanta  Szkoły  Policji
w  Słupsku  Dorocie  Przypolskiej,  która  w  imieniu  swoim i  Komendanta  Szkoły  podziękowała
Prezydentowi  Miasta  oraz  Radzie  za  wyrażenie  zgody  na  przekazanie  w  drodze  darowizny
ww. nieruchomość.

7)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  uzgodnienia  przeprowadzenia  zabiegów  pielęgnacyjnych
drzew - alei brzóz brodawkowatych będących pomnikiem przyrody (druk nr 11/4);

(Czas nagrania: 3:33:00-3:35:34)
(Pismo przekazujące  projekt  uchwały  z  2  września  2019  r.,  znak:  GKiOŚ-RGK-I.0006.11.2019
stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 5 września 2019 r.
Ponadto, poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.)

Projekt uchwały przedstawiła  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska
Katarzyna Guzewska.

Następnie,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zabrać  głos
w sprawie dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń poddała projekt uchwały pod głosowanie.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart,
Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Paweł
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Kamil Bierka, Paweł Szewczyk
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania,  jednogłośnie   podjęła  uchwałę   w  sprawie  uzgodnienia
przeprowadzenia  zabiegów pielęgnacyjnych drzew -  alei  brzóz  brodawkowatych będących
pomnikiem przyrody.
(Uchwała Nr XI/176/19 stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.)
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8)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyznania  w  2019  roku  dotacji  celowych  na  prace
konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych
do rejestru zabytków, położonych  na obszarze Miasta Słupska (druk nr 11/13);

(Czas nagrania: 3:35:35-3:38:50)
(Pismo z 13 września 2019 r., znak: PP-DEZ-III.0006.14.2019 wraz z projektem uchwały stanowi
załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 13 września 2019 r.
Ponadto poinformowała, że Komisja Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.)

Dyrektor Wydziału Polityki Przestrzennej Ewa Matys  przedstawiła projekt uchwały.

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zabrać  głos
w sprawie ww. dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń poddała projekt uchwały pod głosowanie.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński,
Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur  Wiszniewski,  Aldona
Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran
(Na prośbę Przewodniczącej Rady Miejskiej odnotowano w systemie do głosowania - głosy „za”
radnego Ryszarda Kruka oraz radnego Wojciecha Lewenstam.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania,  jednogłośnie  podjęła uchwałę  w sprawie przyznania w 2019 roku
dotacji  celowych  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych  na obszarze Miasta Słupska.
(Uchwała Nr XI/177/19 stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.)

9) podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/120/15 Rady Miejskiej   w Słupsku
z dnia 24 czerwca 2015 roku w sprawie powołania Słupskiej  Rady Seniorów i  nadania
jej statutu (druk nr 11/5);

(Czas nagrania: 3:38:55-3:42:27)
(Pismo z 3 września 2019 r., znak: ZiSS-RZ-VII.0006.12.2019 wraz z projektem uchwały stanowi
załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 5 września 2019 r.
Poinformowała również, że Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.)
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Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Violetta Karwalska o przedstawiła uzasadnienie
projektu uchwały.
Ponadto, wniosła dwie autopoprawki. Pierwszą dot. treści paragrafu 3. polegającą na wykreśleniu
z początku zdania powtórzonego zapisu: „§ 3.” oraz drugą, uzupełniającą w podstawie prawnej
pozycje z Dzienników Ustaw o nr 1571 i 1696.
Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie ww.
dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie wraz z autopoprawkami
zgłoszonymi przez Dyrektora Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (19)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński,
Renata Stec, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (3)
Anna Mrowińska, Piotr Skowroński, Paweł Szewczyk
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdzam, że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania,  jednogłośnie   podjęła  uchwałę   w  sprawie  zmiany  Uchwały
Nr XIII/120/15 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 24 czerwca 2015 roku w sprawie powołania
Słupskiej Rady Seniorów i nadania jej statutu.
(Uchwała Nr XI/178/19 stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.)

10)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  do  Ministra  Spraw  Wewnętrznych
i Administracji z wnioskiem o zniesienie urzędowej nazwy Ryczewo jako części miasta
Słupska (druk nr 11/1);

(Czas nagrania: 3:42:29-3:45:26)
(Pismo z 22 sierpnia 2019 r.,  znak: GK-II.0006.5.2019 wraz z ww. projektem uchwały stanowi
załącznik nr 47 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 5 września 2019 r.
Poinformowała również, że  Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu.)

Dyrektor Wydziału Geodezji i Katastru Izabela Bonk  przedstawiła uzasadnienie projektu.
Ponadto zgłosiła autopoprawkę uzupełniającą zapis w  podstawie prawnej o pozycje z Dzienników
Ustaw o nr 1571 i 1696.
Następnie,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zabrać  głos
w sprawie ww. dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji  poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod
głosowanie.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
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ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr
Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Anna Mrowińska, Anna Rożek
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Słupsku Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania,  jednogłośnie   podjęła  uchwałę   w  sprawie  wystąpienia
do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem o zniesienie urzędowej nazwy
Ryczewo jako części miasta Słupska.
(Uchwała Nr XI/179/19 stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu.)

11) podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy Stefana Żółkiewskiego w Słupsku (druk
nr 11/2);

(Czas nagrania: 3:45:29-3:47:34)
(Pismo  z  29  sierpnia  2019  r.,  znak:  GK-II.0006.6.2019  wraz  z  projektem  uchwały  stanowią
załącznik nr 50 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym 5 września 2019 r.
Poinformowała również, że Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu.)

Dyrektora Wydziału Geodezji i Katastru Izabela Bonk  przedstawiła projekt uchwały.
Ponadto wniosła autopoprawkę uzupełniającą zapis w  podstawie prawnej o pozycje z Dzienników
Ustaw o nr 1571 i 1696.

Następnie,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zabrać  głos
w sprawie ww. dokumentu.
Głos zabrał radny Łukasz Jaworski.
W związku z brakiem innych zgłoszeń, Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały
wraz z autopoprawką pod głosowanie.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński,
Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur  Wiszniewski,  Aldona
Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran
(Na  prośbę  Przewodniczącej  Rady  odnotowano  w  systemie  do  głosowania  głos  „za”  radnego
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Wojciecha Gajewskiego.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania, jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany nazwy ulicy Stefana
Żółkiewskiego  w Słupsku.
(Uchwała Nr XI/180/19 stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu.)

12) podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Słupsku (druk nr 11/3);
(Czas nagrania: 3:47:37-3:50:14)
(Pismo z 29 sierpnia 2019 r., znak: GK-II.0006.7.2019 wraz z projektem uchwały stanowi załącznik
nr 53 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym 5 września 2019 r.
Poinformowała również, że Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu.)

Dyrektor Wydziału Geodezji i Katastru Izabela Bonk  przedstawiła projekt uchwały.
Ponadto wniosła autopoprawkę uzupełniającą zapis w  podstawie prawnej o pozycje z Dzienników
Ustaw o nr 1571 i 1696. 

Następnie, Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.
Głos zabrał radny Bogusław Dobkowski, który zwrócił uwagę, że na nadanie nazwy oczekuje ulica
na  przedłużeniu  Witosa  od  ul.  Zaborowskiej,  gdzie  znajdują  się  już  4  budynki,  a  w  oddali
budowanych  jest  jeszcze  50  domków.  Aktualnie  istniejące  budynki  posiadają  adres  -
„Zaborowskiej”, a są od tej ulicy oddalone i nie mają z nią nic wspólnego.
Radny  powiedział,  że  liczy  na  realizację  jego  wniosku  oraz  na  to,  że  zostanie  on  przyjęty
do wiadomości  bez konieczności pisania zapytania, czy interpelacji w tej sprawie.
W odpowiedzi,  Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska przypomniała radnemu o możliwości
wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą przez 5 radnych, klub, bądź Prezydenta Miasta. Ze swej
strony zadeklarowała możliwość wystąpienia  z taką inicjatywą w przypadku, gdyby grupa radnych
się nie zebrała.
W  związku  z  brakiem  innych  zgłoszeń,  Przewodnicząca  Rady  poddała  projekt  uchwały
wraz z autopoprawką pod głosowanie.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński,
Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur  Wiszniewski,  Aldona
Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania,  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy
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w Słupsku.
(Uchwała Nr XI/181/19 stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu.)

13) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłat adiacenckich
na terenie miasta Słupska  (druk nr 11/6);

(Czas nagrania: 3:50:18-3:55:11)
(Pismo z  10  września  2019  r.,  znak:  GK-VII.3134.23.2019  wraz  z  projektem uchwały  stanowi
załącznik nr 56 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  Komisja  Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu.)

Dyrektor Wydziału Geodezji i Katastru Izabela Bonk  przedstawiła projekt uchwały.
Ponadto wniosła autopoprawkę uzupełniającą zapis w  podstawie prawnej ustawy o samorządzie
gminnym o pozycje z Dzienników Ustaw o nr 1571 i 1696. 

Następnie,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska zapytała  czy  ktoś  z  radnych
chciałby zabrać głos w sprawie ww. dokumentu.
Głos zabrał radny Bogusław Dobkowski. 
Odpowiedzi udzieliła Dyrektor Wydziału Geodezji i Katastru Izabela Bonk.

W związku z brakiem innych zgłoszeń, Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały
pod głosowanie.

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (18)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Wojciech  Gajewski,  Łukasz  Jaworski,
Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Rożek,  Mirosława
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bogusław Dobkowski
BRAK GŁOSU (3)
Kazimierz Czyż, Bożena Hołowienko, Anna Mrowińska
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania  podjęła  uchwałę  w sprawie  ustalenia  wysokości  stawki  procentowej
opłat adiacenckich na terenie miasta Słupska.
(Uchwała Nr XI/182/19 stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu.)

14) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/124/2019 Rady Miejskiej w Słupsku
z  dnia  29  maja  2019  r.  w  sprawie  zasad  rozliczania  tygodniowego  obowiązkowego
wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli,  zasad  udzielania  i  rozmiaru  obniżek,  zasad
przyznawania zwolnień od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru
godzin  zajęć  oraz  określenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć
dla nauczycieli (druk nr 11/8);
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(Czas nagrania: 3:55:14-3:57:59)
(Pismo  z  10  września  2019  r.,  znak:  E-III.0006.22.2019  wraz  z  projektem  uchwały  stanowi
załącznik nr 59 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym 12 września 2019 r.
Poinformowała również, że Komisja Edukacji zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu.)

Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła projekt uchwały.

Następnie,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zabrać  głos
w sprawie przedstawionego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,
Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Artur  Wiszniewski,  Aldona  Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Paweł Skowroński
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran
(Na prośbę Przewodniczącej  Rady Miejskiej  odnotowano w systemie do głosowania,  głos  „za”
radnej Anny Mrowińskiej.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania   podjęła  uchwałę   sprawie  zmiany uchwały  nr VIII/124/2019 Rady
Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia  29  maja  2019  r.  w  sprawie  zasad  rozliczania  tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, zasad udzielania i rozmiaru obniżek, zasad
przyznawania  zwolnień  od  obowiązku  realizacji  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru
godzin  zajęć  oraz  określenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć
dla nauczycieli.
(Uchwała Nr XI/183/19 stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu.)

15) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/100/19 Rady Miejskiej w Słupsku
z  dnia  24  kwietnia  2019  r.  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół
podstawowych prowadzonych przez Miasto Słupsk oraz określenia granic ich obwodów
(druk nr 11/10);

(Czas nagrania: 3:57:59-4:00:00)
(Pismo z 10 września 2019 r., znak: E-IV.0006.19.2019 wraz z projektem uchwały stanowi załącznik
nr 62 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym 12 września 2019 r.
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Ponadto poinformowała, że Komisja Edukacji zaopiniowała projekt pozytywnie. 
(Opinia  ww.  Komisji  stanowi  załącznik  nr  63  do  niniejszego  protokołu.  Opinia  Pomorskiego
Kuratora Oświaty w powyższej sprawie stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu.)

Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła projekt uchwały.

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji nad projektem, Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała
projekt pod głosowanie.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,
Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur  Wiszniewski,  Aldona
Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Paweł Skowroński
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran

Stwierdzam, że Rada Miejska w Słupsku w wyniku głosowania, jednogłośnie  podjęła uchwałę
w sprawie zmiany uchwały nr VII/100/19 Rady Miejskiej   w Słupsku z dnia 24 kwietnia 2019
r.  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez
Miasto Słupsk oraz określenia granic ich obwodów.
(Uchwała Nr XI/184/19 stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu.)

16)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumień
ze  Stowarzyszeniem  Siódemka  ul.  Kilińskiego  38  w  Słupsku  w  sprawie  zasad
prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych (druk nr 11/11);

(Czas nagrania: 4:00:02-4:01:44)
(Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  nr  66  do  niniejszego  protokołu.  Opinia   Komisji  Edukacji
stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym 12 września 2019 r.

Dyrektor  Wydziału  Edukacji  Anna  Sadlak,  w  imieniu  Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyny
Danileckiej-Wojewódzkiej wycofała ww. projekt uchwały w związku z brakiem definicji dotyczącej
organu prowadzącego w tym zakresie, czy jest to kompetencja Rady Miejskiej,  czy Prezydenta.
Wyjaśniła, że z powyższego powodu,  Biuro Prawne, jeszcze chce się nad tym zastanowić. 
Ponadto, Dyrektor Wydziału poinformowała, że analogiczna sytuacja dotyczy kolejnego projektu -
na druku – nr 11/12.

W  związku  z  powyższym,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej przypomniała,  że  wycofanie
wymienionych projektów uchwał wiąże się ze zmianą porządku obrad i  wymaga przegłosowania.
Jako pierwszy, poddała pod głosowanie wniosek o wykreślenie z porządku obrad projektu uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień ze Stowarzyszeniem Siódemka ul. Kilińskiego
38 w Słupsku w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych na druku

19



nr 11/11.

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,
Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur
Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
wykreśliła  z  porządku  obrad  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumień ze  Stowarzyszeniem Siódemka ul.  Kilińskiego 38 w Słupsku w sprawie  zasad
prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych.

17) podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień ze Społecznym
Towarzystwem  Oświatowym  Samodzielne  Koło  Terenowe   Nr  68  ul.  Banacha  10
w Słupsku w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych (druk
nr 11/12);

(Czas nagrania:  4:01:44-4:02:25)
(Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  nr  68  do  niniejszego  protokołu.  Opinia  Komisji  Edukacji
stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska na  wniosek  Prezydenta  Miasta  Słupska
poddała pod głosowanie wycofanie z porządku obrad ww. projektu.

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,
Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur
Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
wykreśliła  z  porządku  obrad  projekt  uchwały   w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumień ze Społecznym Towarzystwem Oświatowym Samodzielne Koło Terenowe  Nr 68
ul.  Banacha  10  w  Słupsku  w  sprawie  zasad  prowadzenia  pozaszkolnych  punktów
katechetycznych.

18) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LIX/795/18 Rady Miejskiej    w Słupsku
z  dnia  24  października  2018  r.  w  sprawie  ustalenia  Regulaminu  wynagradzania
nauczycieli  zatrudnionych  w  przedszkolach,  szkołach  i  placówkach  oświatowych
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prowadzonych przez Miasto Słupsk (druk nr 11/18),
(Czas nagrania: 4:02:29-4:05:20)
(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym 13 września 2019 r
Poinformowała również, że Komisja Edukacji zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu.)
Ponadto zapytała, czy Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Gajewski podtrzymuje swoją
prośbę skierowaną do Skarbnik Miasta  o przedstawienie informacji jakie są skutki wprowadzenia
rozwiązań,  które  zostały  wprowadzone,  jeżeli  chodzi  o  „oświatę”,  o  podwyżkę  wynagrodzeń
i kwestie wychowawstwa dla nauczycieli i w jakim zakresie procentowo zostały  te środki oddane
w subwencji, przedstawione w ppdk 4).
Radny  odpowiedział,  że  uzyskał  już  odpowiedź  na  powyższe  od  Prezydent  Miasta  Słupska
Krystyny Danileckiej-Wojewódzkiej w jednej z wcześniejszych wypowiedzi.

Następnie,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zabrać  głos
w sprawie przedłożonego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, poddała projekt uchwały pod głosowanie.

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,
Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur
Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania,  jednogłośnie   podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr LIX/795/18 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 24 października 2018 r. w sprawie ustalenia
Regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych  w  przedszkolach,  szkołach
i placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto Słupsk.
(Uchwała Nr XI/185/19 stanowi załącznik nr 70 do niniejszego protokołu.)
Ponadto, przypomniała, że ww. uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia opublikowania
w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego z mocą obowiązującą  od 1 września 2019 r.

Ad pkt 6. Wybory ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym w Słupsku     oraz  Sądzie
Pracy i Ubezpieczeń Społecznych Sądu Okręgowego  w Słupsku  na kadencję 2020-
2023 (druk nr 11/19, druk nr 11/20).

(Czas nagrania: 4:05:26-4:14:55; 4:20:59- 4:31:08; 4:48:16-4:53:47)
(Projekt  uchwały na druku nr 11/19 stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu.  Projekt
uchwały na druku nr 11/20 stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przypomniała, że obowiązkiem Rady, zgodnie
z art. 160 § 1 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo  o ustroju sądów powszechnych, jest wybór
ławników  do  sądów  powszechnych  w  ostatnim  roku  ich  kadencji.  Z  końcem  roku  upływa
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dotychczasowa kadencja ławników, wybranych wcześniej. Rada jest zobowiązana dokonać wyboru
ławników do 31 października.
Ponadto poinformowała, że podczas  sesji Rada dokona wyboru ławników na kadencję 2020-2023
do dwóch sądów,  gdyż na podstawie  dotychczas  otrzymanych od Komendanta  Wojewódzkiego
Policji w Gdańsku  informacji o kandydatach na ławników,  Zespół ds. zaopiniowania kandydatów
na ławników, sporządził i przekazał Radzie opinię o wszystkich kandydatach na ławników do Sądu
Rejonowego   w  Słupsku    oraz   Sądu  Pracy  i  Ubezpieczeń  Społecznych  Sądu  Okręgowego
w Słupsku.  Przewodnicząca Rady Miejskiej  wyjaśniła,  że  Rada przystąpi  do wyboru ławników
do pozostałych dwóch sądów na kolejnej sesji.
Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej przypomniała, że: 
- na podstawie pisma Prezesa Sądu  Okręgowego w Słupsku  z dnia 24 maja 2019 r. Rada winna
dokonać  wyboru  2  ławników  do  orzekania  w  Sądzie  Pracy  i  Ubezpieczeń  Społecznych  Sądu
Okręgowego w Słupsku,
- do Rady wpłynęły 4 zgłoszenia kandydatów na ławników do tego sądu.
Ponadto przypomniała, że podczas sesji w dniu 19 sierpnia tego roku Rada uznała, że zgłoszenie
jednego  kandydata  nie  spełnia  wymogów  formalnych  i  w  związku  z  tym  pozostawiła  je  bez
dalszego biegu, natomiast jedna osoba złożyła pisemną rezygnację z kandydowania i w związku
z tym, Rada dokona wyboru 2 ławników spośród 2 kandydatów.
Poinformowała również, że do orzekania w  Sądzie Rejonowym w Słupsku, zgodnie z informacją
Prezesa Sądu, Rada winna wybrać 6 ławników i taka właśnie liczba kandydatów została Radzie
zgłoszona.
Przewodnicząca  Rady  przypomniała,  że  zgłoszenia  kandydatów,  informacje  Komendanta
Wojewódzkiego  Policji  oraz  protokół  z  posiedzenia  Zespołu  zostały  radnym  udostępnione
do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w dniu 17 września 2019 r.

Przypomniała również, że zgodnie z art. 163 wspomnianej wcześniej ustawy, przed przystąpieniem
do wyborów powołany przez radę zespół przedstawia na sesji rady swoją opinię o zgłoszonych
kandydatach.
Następnie poprosiła  Przewodniczącego Zespołu Wojciecha Gajewskiego o przedstawienie opinii
o kandydatach.
Przypomniała  także,  że  opinia  Zespołu  nie  jest  dla  Rady  wiążąca,  posiada  jedynie  charakter
formalny.
Przewodniczący   Zespołu  ds.  zaopiniowania  kandydatów  na  ławników  Wojciech  Gajewski
przedstawił opinię o kandydatach.
(Opinia o kandydatach na ławników stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu . Wystąpienie
Przewodniczącego Zespołu stanowi załącznik nr 74 do niniejszego protokołu.)

Następnie,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przypomniała,  że  zgodnie  z  art.  160  cytowanej
wcześniej ustawy ławników do sądów okręgowych oraz sądów rejonowych wybierają rady gmin,
których obszar jest objęty właściwością tych sądów –  w głosowaniu tajnym.
Przypomniała, że projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym
w  Słupsku  na  kadencję  2020-2023  na  druku  nr  11/19  oraz  w  sprawie  wyboru  ławników
do orzekania w Sądzie Pracy i Ubezpieczeń Społecznych Sądu Okręgowego w Słupsku na kadencję
2020-2023  na  druku  11/20  wraz  z  listami  kandydatów  radni  otrzymali  do  zapoznania  się
17 września 2019 r.
Poinformowała  również,  że  treści  uchwał  w  zakresie  nazwisk  ławników  zredagowane  zostaną
w  sposób  dorozumiany,  uwzględniający  wyniki  głosowań   odczytane  przez  Przewodniczącego
Komisji Skrutacyjnej z protokołów.
Poinformowała  także,  że  w  celu  przeprowadzenia  głosowania  tajnego  zachodzi  konieczność
powołania  Komisji  Skrutacyjnej,  która  przygotuje  karty  do  głosowania,  propozycję  zasad
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głosowania, a także przeprowadzi to głosowanie i ogłosi jego wyniki.
Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Klubów o wytypowanie przedstawiciela do prac
w Komisji Skrutacyjnej.
Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej Jan Lange zgłosił - radną Renatę Stec.
Przewodniczący Klubu Radnych Łączy nas Słupsk zgłosił - radnego Wojciecha Gajewskiego.
Przewodniczący Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłosił - radnego Łukasza Jaworskiego.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska zapytała,  czy  jest  jeszcze  jakiś  inny
kandydatach, który chciałby brać udział w pracach tej Komisji. 
W  związku  z  brakiem  innych  zgłoszeń  zamknęła  listę  kandydatów  do  Komisji  Skrutacyjnej
oraz zapytała, czy zgłoszeni kandydaci wyrażają zgodę na pracę w Komisji.

Kolejno wyczytani kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji.  

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poddała  pod  głosowanie  przyjęcie  składu
Komisji Skrutacyjnej.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr
Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Lewenstam
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania powołała Komisję Skrutacyjną.

Przewodnicząca  Rady  zwróciła  się  do  Komisji  Skrutacyjnej,  aby  wybrała  spośród  siebie
przewodniczącego,  przygotowała  karty  do  głosowania  oraz  przedstawiła  Radzie  do akceptacji
zasady głosowania. W związku z tym, ogłosiła 5-minutową przerwę.
Przerwa w obradach:od godz. 13.12 do godz. 13.17.

Przewodnicząca  Rady  wznowiła  obrady  po  przerwie,  a  następnie  poprosiła  przewodniczącego
Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie Radzie zasad głosowania.

Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  Wojciech  Gajewski poinformował  Radę,  że  w  wyniku
ukonstytuowania  się  został  wybrany  na  stanowisko Przewodniczącego  tej  Komisji,  a  następnie
przedstawił  Radzie Miejskiej  w Słupsku zasady głosowania w wyborach na ławników do Sądu
Rejonowego   w  Słupsku  oraz  Sądu  Pracy  i  Ubezpieczeń  Społecznych  Sądu  Okręgowego
w Słupsku na kadencję 2020-2023.
(Ww. zasady stanowią załącznik nr 75 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie przedstawionych zasad głosowania.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała przyjęcie przedstawionych zasady pod głosowanie.
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech  Gajewski,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,
Anna  Mrowińska,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr
Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Bożena Hołowienko, Jan Lange
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  w  wyniku
głosowania przyjęła zasady głosowania w wyborach ławników zaproponowane przez Komisję
Skrutacyjną.

Następnie poprosiła członków Komisji Skrutacyjnej o rozdanie radnym kart do głosowania według
listy obecności odczytanej przez jednego z członków Komisji.
(Komisja Skrutacyjna rozdała radnym karty do głosowania zgodnie z listą obecności.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej przypomniała, że obrady Rady są transmitowane i nagrywane. Dla
zachowania tajności wyborów poprosiła o skorzystanie z ustawionych na końcu sali parawanów.
Poprosiła radnych, aby po zagłosowaniu wrzucili karty do urny.
Po umieszczeniu przez wszystkich radnych obecnych na sali kart do głosowania w urnie, ogłosiła
przerwę w obradach na przeliczenie przez Komisję Skrutacyjną głosów i sporządzenie protokołów
wyników głosowania.
Przerwa w obradach: od godz.  13.30 do godz. 13.43.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska wznowiła obrady po przerwie.
Poprosiła  Przewodniczącego  Komisji  Skrutacyjnej  o  odczytanie  protokołu
wyników tajnego głosowania i  wyników wyborów ławników do Sądu Rejonowego  w Słupsku
na kadencję 2020-2023.

Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  Wojciech  Gajewski odczytał  protokół  wyników  tajnego
głosowania i wyników wyborów ławników do Sądu Rejonowego w Słupsku na kadencję 2020-2023
zgodnie  z  którym  na  ławników  do  tego  sądu  zostali  wybrani:  Bogdanowicz  Danuta  Ewa,
Dąbrowska  Bożena  Łucja,  Kamyszek  Beata  Katarzyna,  Mularczyk  Małgorzata  Ewa,  Pasieka
Walentyna, Sokołowska Anna Bożena.
(Ww. protokół stanowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska, na  podstawie  wyniku  tajnego
głosowania  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku  podjęła  uchwałę  w  sprawie  wyboru
ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym w Słupsku na kadencję 2020-2023.
(Uchwała Nr XI/186/19 stanowi załącznik nr 77 do niniejszego protokołu.)

Następnie,  Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  Wojciech  Gajewski  odczytał  protokół
wyników  tajnego  głosowania  i  wyników  wyborów  ławników  do  Sądu  Pracy  i  Ubezpieczeń
Społecznych Sądu Okręgowego  w Słupsku na kadencję 2020-2023, zgodnie z którym na ławników
do tego sądu zostali wybrani: Śmigielska Emilia Magdalena, Urbanowicz Lech.
(Ww. protokół stanowi załącznik nr 78 do niniejszego protokołu.)
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska,  na  podstawie  wyniku  tajnego
głosowania  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku  podjęła  uchwałę  w  sprawie  wyboru
ławników  do  orzekania  w  Sądzie  Pracy  i  Ubezpieczeń  Społecznych  Sądu  Okręgowego
w Słupsku na kadencję 2020-2023.
(Uchwała Nr XI/187/19 stanowi załącznik nr 79 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 7. Rozpatrzenie skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska (druk nr 11/21).
(Czas nagrania: 4:53:46-4:56:38)
(Projekt uchwały na druku nr 11/21 stanowi załącznik nr 80 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że 31 lipca tego roku do Rady
Miejskiej  w  Słupsku  wpłynęło  pismo  Wojewody  Pomorskiego  przekazujące  Radzie  zgodnie
z właściwością skargę w kwestii dotyczącej działki nr 55 położonej w Słupsku przy ul.Niemena 29.
Poinformowała również, że skargę przekazała Prezydentowi Miasta w celu zajęcia stanowiska oraz
do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej.
Poinformowała także, że Komisja po zapoznaniu się ze skargą, stanowiskiem Prezydenta Miasta,
który uznał skargę za bezzasadną, wysłuchaniu skarżących oraz po dokonaniu wizji lokalnej terenu,
w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania, większością głosów - przy 6 głosach za, bez głosów
przeciw i 2 głosach wstrzymujących się - zarekomendowała uznanie skargi  za bezzasadną.
(Stanowisko ww. Komisji stanowi załącznik nr 81 do niniejszego protokołu. Skarga znajduje się
przy sprawie ORM-II.1510.6.2019.)
Ponadto,  poinformowała,  że  na  podstawie  §  36  Regulaminu  pracy  Rady  Miejskiej  w  Słupsku
wystąpiła z inicjatywą uchwałodawczą uwzględniającą stanowisko Komisji. 
Przypomniała,  że  projekt  uchwały  oraz  dokumenty,  które  wymieniła,  przekazała  radnym
do zapoznania się 18 września 2018 r.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.

ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart,  Wojciech Lewenstam,
Anna  Mrowińska,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr
Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jan Lange
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Gajewski
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania  podjęła  uchwałę  w  sprawie   rozpatrzenia  skargi  na  działalność
Prezydenta Miasta Słupska.
(Uchwała Nr XI/188/19 stanowi załącznik nr 81 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 8. Rozpatrzenie petycji dotyczącej wprowadzenia Polityki Zarządzania Konfliktem
Interesów (druk nr 11/22).

(Czas nagrania: 4:56:38-5:00:27)
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(Projekt uchwały na druku nr 11/22 stanowi załącznik nr 82 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przypomniała, że petycja wpłynęła do Rady
Miejskiej 21 sierpnia 2019 r. 
Ponadto poinformowała, że 23 sierpnia 2019 r. przekazała jej treść radnym do wiadomości, a także
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej – do rozpoznania.
Poinformowała  także,  że  Komisja,  po  zapoznaniu  się  z  petycją  oraz  opinią  prawną,  w drodze
dyskusji,  w wyniku głosowania, jednogłośnie (8 głosów za) zaopiniowała negatywnie wszystkie
żądania zawarte w petycji.
Przypomniała, że projekt uchwały, z którym wystąpiła na podstawie  § 36 Regulaminu pracy Rady
Miejskiej w Słupsku uwzględnia stanowisko Komisji i przewiduje rozpatrzenie petycji negatywnie. 
Poinformowała,  że szczegółowe uzasadnienie proponowanego rozstrzygnięcia stanowi integralną
część projektu uchwały.
(Stanowisko ww. Komisji stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu. Petycja znajduje się
przy sprawie nr BRM-II.152.2.2019.)
Ponadto przypomniała, że dokumenty, o których  poinformowała przekazała radnym  do zapoznania
się w dniu 18 września 2019 r.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w ww. sprawie.
W związku z brakiem zgłoszeń poddała projekt uchwały pod głosowanie.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Bożena Hołowienko,  Łukasz Jaworski,  Ryszard Kruk,  Jan Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński,
Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur  Wiszniewski,  Aldona
Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Gajewski
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran

(Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  wyjaśniła  przebywającemu  w  sali  obrad
Skarżącemu – sprawa z pkt 7. porządku obrad, że prośbę o  umożliwienie zabrania głosu na sesji
należy  złożyć  w  formie  pisemnej,  przynajmniej  na  dzień  przed  planowanym  terminem obrad,
o czym stanowi Regulamin pracy Rady Miejskiej w Słupsku.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
podjęła  uchwałę  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  wprowadzenia  Polityki
Zarządzania Konfliktem Interesów.
(Uchwała Nr XI/189/19 stanowi załącznik nr 84 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (druk nr 11/23).
(Czas nagrania: 5:00:28-5:03:47)
(Projekt uchwały na druku nr 11/23 stanowi załącznik nr 85 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  29  sierpnia  tego  roku
do Rady Miejskiej w Słupsku wpłynęła petycja dotycząca podjęcia konkretnych działań w związku
z  trwającym  kryzysem  klimatycznym  tj.  ogłoszenia  w  Słupsku  Alarmu  Klimatycznego,
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zorganizowania  panelu  obywatelskiego i  wprowadzenia  wypracowanych rozwiązań chroniących
życie i zdrowie mieszkańców Słupska.
Poinformowała również, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po zapoznaniu się z  treścią petycji
dokonała jej oceny  w zakresie spełnienia wymogów formalnych określonych w art. 4 ust. 2 ustawy
z dnia 11 lipca 2014 roku o petycjach, która stanowi, że: „petycja powinna zawierać:
1) oznaczenie podmiotu wnoszącego petycję;
2) wskazanie miejsca zamieszkania albo siedziby podmiotu wnoszącego petycję;
3) oznaczenie adresata petycji,
4) wskazanie przedmiotu petycji”, ponadto, z art. 4 ust. 4 ustawy wynika, że petycja powinna być
podpisana.
Przewodnicząca  Rady  przypomniała,  że  Komisja  w  drodze  dyskusji,  w  wyniku  głosowania,
jednogłośnie  (7  głosów  za)  stwierdziła,  że  petycja,  która  została  złożona  w  formie  pisemnej
nie spełnia  wymogów formalnych ponieważ, nie zawiera siedziby podmiotu wnoszącego petycję,
nie wskazano osoby reprezentującej podmiot, a także nie zawiera podpisu osoby reprezentującej ten
podmiot. 
Przypomniała również, że zgodnie z art. 7 ust. 1 ustawy – jeżeli petycja nie spełnia wymogów,
o których mowa w  art. 4 ust. 2 pkt 1 lub 2 ustawy -  pozostawia się ją bez rozpatrzenia. 
Poinformowała także, że Komisja zarekomendowała pozostawienie petycji bez rozpatrzenia.
(Stanowisko Komisji stanowi załącznik nr 86 do niniejszego protokołu.  Petycja została dołączona
do sprawy nr BRM-II.152.3.2019.)
Przypomniała również,  iż projekt uchwały,  z którym wystąpiła na podstawie  § 36 Regulaminu
pracy Rady Miejskiej w Słupsku uwzględnia stanowisko Komisji. 
Poinformowała,  że szczegółowe uzasadnienie proponowanego rozstrzygnięcia stanowi integralną
część projektu uchwały.
Poinformowała także, że treść petycji, stanowisko Komisji oraz projekt uchwały przekazała radnym
do zapoznania się 18 września 2019 r.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Wojciech
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński,
Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur  Wiszniewski,  Aldona
Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Małgorzata Lenart
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
podjęła uchwałę  w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia.
(Uchwała Nr XI/190/19 stanowi załącznik nr 87 do niniejszego protokołu.)

ad  pkt  9a.  Przyjęcie  protokołu  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku
z  przeprowadzonej  kontroli  realizacji  umowy  na  wywóz   i  zagospodarowanie
odpadów komunalnych w 2017 roku.

(Czas nagrania: 5:03:47-5:04:54)
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(Wyciąg z Protokołu Nr 9/19 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w |Słupsku stanowi
załącznik nr 88 do niniejszego protokołu. Protokół z przeprowadzonej kontroli stanowi załącznik
nr 89 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej  przypomniała,  że  protokół  Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej
w Słupsku z przeprowadzonej kontroli realizacji umowy na wywóz  i zagospodarowanie odpadów
komunalnych w 2017 roku przekazała radnym do zapoznania się 20 września 2019 r.
Następnie zapytała, czy ktoś z  chciałby zabrać głos w jego sprawie.
W związku z brakiem zgłoszeń poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Wojciech
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński,
Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur  Wiszniewski,  Aldona
Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Małgorzata Lenart
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania   przyjęła  protokół  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku
z  przeprowadzonej  kontroli  realizacji  umowy  na  wywóz  i  zagospodarowanie  odpadów
komunalnych w 2017 roku.

ad  pkt  9b.  Przyjęcie  sprawozdania  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku
z działalności Komisji za grudzień 2018 r. i I półrocze 2019 roku.

(Czas nagrania: 5:04:55-5:07:18)
(Wyciąg  z  Protokołu  Nr  9/19  z  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku
wraz ze sprawozdaniem stanowią załącznik nr 90 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że  sprawozdanie  Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku z działalności Komisji za grudzień 2018 r. i I półrocze 2019
roku przekazała radnym do zapoznania się 20 września 2019 r.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w jego sprawie.
Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Bobrowski, który w odniesieniu do przyjętego we
wcześniejszym punkcie porządku obrad protokołu Komisji Rewizyjnej, zwrócił się do Prezydent
Miasta Słupska z prośbą o przygotowanie informacji i ustosunkowanie się do wniosków zawartych
w protokole.
W  związku  z  brakiem  innych  zgłoszeń,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej,  poddała  przyjęcie
sprawozdania pod głosowanie.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Wojciech
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Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński,
Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur  Wiszniewski,  Aldona  Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Małgorzata Lenart, Paweł Skowroński
NIEOBECNI (1)
Jacek Szaran

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania  przyjęła sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku
z działalności Komisji za grudzień 2018 r. i I półrocze 2019 roku.

ad pkt 10. Interpelacje i zapytania radnych.
(Czas nagrania: 5:07:20-5:12:39)

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska przypomniała,  że zgodnie z art.  24 ustawy
o  samorządzie  gminnym  w sprawach  dotyczących  gminy  radni  mogą  kierować  interpelacje
i zapytania na piśmie do przewodniczącego rady, który przekazuje je niezwłocznie Prezydentowi
Miasta. 
Ponadto przypomniała,  że zgodnie  z  Regulaminem pracy Rady Miejskiej  w Słupsku radny ma
prawo odczytać z pisma interpelację lub zapytanie podczas sesji, właśnie w tym punkcie porządku
obrad.
Zapytała, kto z radnych chciałby odczytać interpelację lub zapytanie.

Głos zabrali:
1. radna Renata Stec, skierowała zapytanie w sprawie zmiany przejazdu linii nr 9 MZK;
2.  radny  Bogusław  Dobkowski złożył  cztery  interpelacje  w  sprawie:  realizacji  „Parku
Zachodniego”,  dokonania  aktualizacji  dokumentacji  „Parku  Witkacego”,  odprowadzania   wód
opadowych  z  rejony  ulic  Banacha-Szpilewskiego,  zahamowania  odpływu  Słupszczan
do ościennych gmin;
3.  radny  Wojciech  Lewenstam w  kontekście  powstającego  murala  upamiętniającego  100-lecie
uzyskania praw wyborczych kobiet zapytał, czy zostanie uświetnione 100-lecie odzyskania przez
Polskę niepodległości. 

ad pkt 11. Sprawy bieżące.
(Czas nagrania: 5:12:41-5:16:35)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przypomniała, że w dniu 16 sierpnia tego roku
do Rady Miejskiej w Słupsku wpłynęło Zarządzenie Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych
właściwego dla Regionalnej Komisji Orzekającej w Sprawach o Naruszenie Dyscypliny Finansów
Publicznych  przy  Regionalnej  Izbie  Obrachunkowej  w  Gdańsku   o  przekazaniu  informacji
o ujawnionych okolicznościach wskazujących na naruszenie dyscypliny finansów publicznych.
Ponadto poinformowała, że w związku z tym, w dniu 20 sierpnia 2019 r. wystąpiła do Prezydenta
Miasta o zajęcie stanowiska w sprawie. 
Ponadto  przypomniała,  że  12  września  2019  r.  zarządzenie  wraz  ze  stanowiskiem  Prezydenta
przekazała  Komisji Rewizyjnej do rozpoznania oraz radnym do zapoznania się.
Ponadto poinformowała, że Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku na posiedzeniu w dniu
20 września 2019 r., po zapoznaniu się ze sprawą oraz wyjaśnieniami Prezydenta Miasta, w wyniku
głosowania przyjęła stanowisko Prezydenta.
(Stanowisko ww. Komisji stanowi załącznik nr 91 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady poinformowała, że jeżeli nikt z radnych nie wniesie uwag ani zastrzeżeń,
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uzna, że Rada Miejska w Słupsku przyjęła wyjaśnienia Prezydenta i stanowisko Komisji  i takiej
odpowiedzi udzieli Rzecznikowi. 
Uwag, ani zastrzeżeń nie wniesiono.

Następnie głos zabrał radny Kamil Bierka, który poinformował, że Rada Miejska w ubiegłą sobotę
została nominowana przez Akademię Pomorską do wzięcia udziału w akcji sprzątania Lasku Pd.
Radny poinformował,  że  w akcji  wzięli  udział  radni:  Paweł  Skowroński,  Bożena  Hołowienko,
Renata  Stec,  Łukasz  Jaworski,  Beata  Chrzanowska  oraz  on  sam.  Radny  wyjaśnił,  że  zgodnie
z  zasadami  akcji,  radni  biorący  udział  w  sprzątaniu  nominowali  do  akcji  sprzątania
Przedsiębiorstwo Gospodarki Mieszkaniowej, Pomorską Agencję Rozwoju Regionalnego oraz Gryf
Słupsk S.A.  Ponadto zwrócił  się  do osób w jakikolwiek sposób powiązanych z wymienionymi
podmiotami o poinformowanie ich o tym, żeby zebrali  się i  zrobili  coś dla naszego słupskiego
środowiska.  Zaproponował  jednocześnie  posprzątanie  okolic  lasku  koło  Akademii  Pomorskiej
na ulicy Arciszewskiego. 
Ponadto radny Bierka zaprosił wszystkich, na  Ogólnopolską Konferencję Naukową Doktorantów
Historyków, która odbędzie się  28 września 2019 r. o godz. 9.00.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
zrealizowała porządek obrad. Podziękowała,  a następnie zamknęła 11.  w obecnej  kadencji
sesję Rady Miejskiej w Słupsku.
(Nagranie obrad stanowi załącznik nr 92 do niniejszego protokołu.)

Sekretarz obrad

 Kamil Bierka
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Słupsku

     Beata Chrzanowska

Protokół sporządziła:
Ilona Czechowicz 
inspektor BRM
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